

## **ENTRY FEES - TERMS & CONDITIONS:**

All withdrawals must be notified before the start of the championship. If notified by telephone, **it must be confirmed in writing** within 48 hours or immediately by e-mail ([inscription@ffgolf.org](mailto:inscription@ffgolf.org)).

### **Withdrawals before the entries' closing date**

- Entry fees are returned to the player in full.

### **All withdrawals (no exception and regardless of the reason) after the entries' closing date:**

- Between the closing date and 15 days before the beginning of the championship, 50% of the entry fees will be returned to the player.
- within less than 15 days before the beginning of the championship, entry fees remain acquired in full by the ffgolf.

### **Withdrawal - Reserve list:**

- Entry fees of a player on the reserve list will fully be refunded once our services receive a written confirmation of the withdrawal.
- All players who are on the reserve list and that do not participate in the championship will receive a full refund of their entry fees after the championship.

## **DROITS D'ENGAGEMENT – CONDITIONS DE REMBOURSEMENT :**

Tout forfait doit être notifié à la CSSN de la ffgolf avant le début de l'épreuve. S'il est notifié par Téléphone, **il doit être confirmé par écrit** dans les 48 heures ou immédiatement par courriel ([inscription@ffgolf.org](mailto:inscription@ffgolf.org)).

### **Forfait avant la date de clôture des inscriptions :**

- L'intégralité des droits d'engagement est reversée au joueur.

### **Forfait après la date de clôture quel que soit le motif :**

- Entre la date de clôture et J-15, 50% des droits d'inscription seront reversés au joueur.
- Après J-15, la totalité des droits d'inscription restera acquise par la ffgolf.

### **Forfait - Liste d'attente :**

- Les droits d'inscription d'un joueur sur liste d'attente seront intégralement remboursés dès réception de la notification du forfait.
- Tous les joueurs qui sont sur la liste d'attente et qui ne participent pas à l'épreuve recevront un remboursement intégral de leurs droits d'inscription après l'épreuve.